



Referat af bestyrelsesmøde

Mandag d. 26. november 2018 kl. 19.30 hos Sjoerd



1. Administrativ/organisatorisk		
		Tovholder
1a	Referat sidste møde: <i>Godkendt</i>	Hans Jørn
1b		
1c	Økonomi: <i>106.563,25 kr. – 8425,00 kr.</i>	Dorthe
2. Løbende og Ny		
2a	Trafikforholdene på Søndervig landevej: <i>Vi skifter strategi og HJ kontakter div. Aktører, som forhåbentlig kan hjælpe os med at overbevise kommunen om, at der skal gøres noget for trafiksikkerheden på Søndervig Landevej.</i>	Hans Jørn
2b	Spangprojektet: <i>Byggeriet skrider planmæssigt frem.</i>	Dorthe
2c	"Velkommen her": <i>Intet nyt</i>	Dorthe Hans Jørn
2d	Stisystemet: <i>Intet nyt</i>	Sjoerd
2e	Holmbohjemmet: <i>Sjoerd forsøger igen at få en kop kaffe med Lissy. Hvad sker der med støtteforeningen?</i>	Sjoerd
2f	Baggesvej og surfspottet: <i>Punktet overgår som underpunkt til "Borgerhenvendelser"</i>	Hans Jørn
2g	Persondataforordning: <i>Punktet står fortsat på dagsordenen til og med næste møde</i>	Dorthe
2h	Fælles arrangementer: <i>Sjoerd har undersøgt behovet for en "Ulveaften". Der er ikke interesse for det lige her og nu. Fastelavnsfesten bliver ikke til noget. Torben P og Torben H taler sammen om muligheder for en byfest.</i>	Linda Sjoerd
2i	Naturens dag: <i>Hvem skal være tovholder i 2019? Bodil og Esther inviteres til mødet i januar.</i>	Peter
2j	St. Hans: <i>Intet nyt</i>	Sjoerd
2k	Grundlovsdag: <i>Intet nyt</i>	Sjoerd
2l	Borgerhenvendelser: <i>Forskønnelse af indfaldsvejen til Kloster: Torben H drøfter med HD og vi får et forslag. Trængselsproblemer ved Surfspot: Sjoerd kontakter fam. Grønne om problemets størrelse.</i>	Alle

	<u>Ønske om cykelsti langs Baggesvej:</u> Vil naturligt indgå i den igangværende forhandling med kommunen om stisystemet. (Sjoerd) <u>Problemer med støv fra grusvejen (Baggesvej):</u> HJ tager kontakt til Svala for at høre, hvem de har talt med på kommunen. Efterfølgende vil vi rette henvendelse til kommunen – evt. som en del af et større problemfelt omkring Baggesvej. <u>Opkørsel fra Baggesvej til Søndervig Ldv:</u> Problemet vil indgå i den øvrige behandling af Søndervig Landevej (HJ)	
2m	Frivilligbank: Pga. dataforordningen kan bankens medlemmer ikke offentliggøres. I næste Sogneblad skal fremgå, hvilke specifikke opgaver, der er frivillige til og hvor mange. (Sjoerd og Linda)	Linda
3. Fuldført		
3a		
4. Faste		
4a	Bosætningsarbejdet: Hans Jørn gav et kort referat af sidste møde i Bosætningsudvalget. 1. prioritet er en kortlægning af udbuddet af købe og lejeboliger. Dette skal ske på Holmsland.dk. Det praktiske arbejde forestås af Nuka Chemnitz og Ivan Schmidt.	Hans Jørn
4b	LAG: Intet nyt	Sjoerd
4c	LDR: Intet nyt	Dorthe
4d	Sognebladet: Intet nyt	Sjoerd
4f	Loppemarked: Peter har været til møde/evaluering af loppemarkedet. Det forsøges at aflaste Ivan og Bodil lidt gennem en turnusordning, hvor Ivan/Bodil skiftes med Hans K. og Peter til at tømme containeren.	Dorthe Peter
4g	Kloster Legeplads: Der er plantet læhegn.	Torben
4h	Flagallé: Intet nyt	Peter
4i	Julebelysning: Enighed om, at det bare ser rigtig godt ud.	Lars Torben
4j	Grønne områder: Intet nyt	Lars Hans Jørn
4k	Offentligt tilskud: Intet nyt	Alle
4l	HIMS og infoskærme: Annoncører i Sognebladet kan i rimeligt omfang få lov til at benytte HIMS til erhvervsmæssige opslag.	Dorthe
4m	Hjemmesiden – aktuelt	Sjoerd
5. Evt.: Referater sendes fremover til Ivan samtidig med bestyrelsen med		

påtegning: "Med forbehold for senere godkendelse i HSF".

6. Næste møde: 15. januar kl. 19.30 i centret

Formand Sjoerd Both _____	Næstformand Lars Provstgaard _____
Sekretær Hans Jørn Sørensen _____	Kasserer Dorte N. Krogsgaard _____
Medlem Peter Hell Petersen _____	Medlem Torben Pedersen _____
Medlem Linda Tøt _____	